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ΑΝΑΦΟΡΑ

Θέμα:

«Σχετικά με το ασφαλιστικό

επαγγελματιών οπλιτών»

Κύριε Υπουργέ,

Σας καταθέτω, ως αναφορά, την επιστολή της Πανελλαδικής Ομοσπονδίας Ενώσεων

Στρατιωτικών (ΠΟΕΣ), η οποία έχει ως θέμα τo «Ασφαλιστικό των Επαγγελματιών

Οπλιτών».

Στην επιστολή της η ΠΟΕΣ αναφέρεται σε απολύσεις των ΕΠΟΠ στο 50ο έτος της ηλικίας

τους, οι οποίες είναι προγραμματισμένες και έχουν αρχίσει, ήδη, να δρομολογούνται στο

πλαίσιο υλοποίησης των «Οδικών Χαρτών» της Ατζέντας 2030.

Επιπλέον, επισημαίνουν ότι απολύσεις δεν είχαν γίνει ποτέ, ούτε επί των ημερών εφαρμογής

των πρώτων μνημονίων, οπότε και καταγράφηκαν μεγάλες μειώσεις σε συντάξεις και άλλες

παροχές, έγιναν αιματηρές περικοπές με αναδρομική ισχύ, θεσπίστηκε η εθελούσια έξοδος.

Ακόμα και οι στρατιωτικοί με προβλήματα υγείας είχαν προστατευθεί.

Επίσης, η επιστολή της ΠΟΕΣ υποστηρίζει ότι θα δρομολογείται από το ΥΠΕΘΑ διενέργεια

κρίσεων, λίγα χρόνια πριν τη συμπλήρωση των ηλικιακών ορίων και ακόλουθη διαλογή των

στελεχών «που θα κριθούν χρήσιμα». Παράλληλα, δρομολογείται η συμπίεση των

Υπαξιωματικών από τις Ανώτατες Στρατιωτικές Σχολές Υπαξιωματικών (ΑΣΣΥ) σε εξέλιξη,

μέχρι το βαθμό του Ανθυπασπιστή, που θα επιφέρει ανατροπή στο σταδιοδρομικό πλαίσιο.

Έτσι, οι ΕΠΟΠ πέφτουν θύματα, αφενός της «ανάγκης» για εξοικονόμηση πόρων, αφετέρου

του Σώματος Υπαξιωματικών που βρίσκεται προ των πυλών.
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Παρακαλώ να εξετάσετε τα αναφερόμενα στην επιστολή και να ενημερώσετε σχετικά με τα

κριτήρια, βάσει των οποίων προβλέπεται η μείωση προσωπικού των ΕΠΟΠ, με ποιον τρόπο

θα μπορούσε να αξιοποιηθεί το προσωπικό αυτό και για τις απόψεις και τις αποφάσεις σας,

ως προς τη λύση στο αδιέξοδο του ασφαλιστικού τους ζητήματος.

Νικόλαος Παπαδόπουλος

Δρ. Καρδιοχειρουργικής Α.Π.Θ.
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